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ACTA NÚM. 12 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació: 
 
Rosa María Sebastián Pérez  
Pep Amado Sanjuan 
Juan Antonio Baeza Labat 
Marta Bertrán Tarrés 
Jordi Carrabina Bordoll 
Mercè Díez Jiménez 
Carme Font Paz 
Paloma González Marcén 
Jordi Hernández Sánchez 
Virginia Luzón Fernández 
Assumpció Malgosa Morera 
Iván Martínez Flores 
Màrius Martínez Muñoz 
Vicente Martínez Perea 
Xavier Navarro Acebes 
Cristina Palet Ballús 
José Francisco Pérez Hernández  
Xavier Ramos Morilla 
Nerea Roher Armentia 
Maria Gemma Rubí Casals 
  
No assisteixen a la reunió Cristina Blasi Casagran, Lidiane Nunes de Castro ni Maria 
Gemma Rubí Casals. S’han excusat d’assistir-hi Pilar Orero Clavero i David Sánchez 
Solbes. 
 
Hi assisteixen amb veu i sense vot Xavier Vallvé Sanchez, cap de l’Oficina de 
Valorització i Patents, i Àngels Osuna Torres, cap de la Unitat de Gestió de Recursos. 
  
Hi actua com a secretari Pedro de Alcántara-García Briones, cap del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de les vicerectores 
3. Informe sobre la resolució provisional de la segona convocatòria de requalificació 
4. Aprovació, si escau, de la creació de la nova empresa derivada de la UAB, TECTUM 

GARDEN 
5. Aprovació, si escau, de la supressió d’estructures de recerca (CER) 
6. Informe favorable, si escau, d’adscripcions i desadscripcions d’investigadors a 

instituts i/o centres de recerca 
7. Presentació del PRUAB 
8. Informe favorable, si escau, de sol·licituds de reconeixement d’activitats de recerca 
9. Assumptes de tràmit 
10. Torn obert de paraules 

 
  

A les 9.30 h del dia 20 d’octubre de 
2022, es reuneixen, en sessió ordinària, 
a la sala de juntes del Rectorat, sota la 
presidència de la vicerectora 
d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, Rosa María Sebastián 
Pérez, els membres de la Comissió de 
Recerca, Transferència i Innovació 
assenyalats al marge.  
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Desenvolupament de la sessió 
  
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda aprovar 
l’acta de la sessió del 15 de setembre de 2022. 
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta informa de canvis en la composició de la Comissió. En aquest sentit, 
transmet que Mercè Díez Jiménez, directora del Departament de Mitjans, Comunicació 
i Cultura, substitueix Edelmira Rosa Badillo Jiménez, directora del Departament de 
Didàctica de la Matemàtica i de les Ciències Experimentals, i que Martí Marín Corbera 
deixa de ser membre de la Comissió en representació dels directors dels centres 
d’estudis i recerca, atès que deixa de ser director del Centre d’Estudis sobre Dictadures 
i Democràcies, amb data 27 de setembre de 2022.  
 
D’altra banda, la presidenta exposa el resultat de les convocatòries d’ajuts «Llavor i 
Producte» del programa Indústria del Coneixement, dotat amb 30 milions d’euros per a 
5 anys. Aporta els resultats obtinguts per la UAB i els posa en relació amb el rendiment 
de les altres universitats públiques catalanes. En fa una valoració positiva, ja que el 
rendiment de la UAB ha estat dins la mitjana de la resta; millorable en el nombre de 
sol·licituds presentades pel programa Llavor. Així doncs, de 4 sol·licituds Llavor, s’ha 
adjudicat 1 ajut, i de 12 sol·licituds Producte, se n’han adjudicat 4 a la UAB com a únic 
participant i 3 de forma  col·laborativa amb ICN2 i IRTA.  
 
En relació amb xarxes d’innovació, exposa que Hub b30, la xarxa de foment de la 
innovació integrada per la UAB, PRUAB, Eurecat i l’Associació Àmbit B30, UPC, Esade 
Creapolis i d’altres associacions / institucions del territori relacionades amb empreses, 
està liderada per la UAB i recentment ha obtingut un suport econòmic de 200.000 euros 
de la Diputació de Barcelona, que poden ser destinats a la contractació de personal. En 
aquest sentit, la presidenta transmet la voluntat que aquesta associació desenvolupi 
projectes tractors del nostre entorn geogràfic.  
 
Així mateix, explica que el 30 de setembre de 2022 la UAB i l’Ajuntament d’Olot van 
signar un conveni marc de col·laboració amb l’objectiu de promoure iniciatives 
innovadores de docència i recerca, així com desenvolupar projectes que puguin donar 
resposta a les noves realitats socials, patrimonials, educatives i urbanes emergents, 
amb la concreció d’una agenda de treball compartida.  
 
A més, exposa que el 22 de setembre de 2022 es va dur a terme a Barcelona el Deep 
Tech Summit, en el qual van participar totes les universitats públiques catalanes grans 
(la UAB, la UB, la UPC i la UOC), juntament amb l’Ajuntament de Barcelona, i en el qual 
la UAB va aprofitar per fer networking amb empreses i inversors. En el projecte Deep 
Tech Node, la UAB ha d’assumir la gestió d’una convocatòria Deep Tech Proof of 
Concept (xarxa de diferents actors per crear empreses del sector de les TIC) que 
s’espera que surti cap al novembre de 2022. Afegeix que Barcelona Activa va contactar 
amb la UAB per impulsar la transferència i la generació d’empreses derivades.  
 
En relació amb l’Associació Tecnio, la presidenta informa que el 16 de setembre de 2022 
va rebre a la UAB la visita de dos membres del Parlament de Catalunya i un Diputat del 
Congrés dels Diputats per analitzar la possibilitat d’obtenir finançament i que ahir va tenir 
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lloc a la Universitat de Girona el primer congrés Tecnio, amb l’objectiu de potenciar la 
transferència del coneixement a la societat i l’activitat divulgativa de la ciència.  
  
Seguidament, la presidenta dona la paraula a la vicerectora de Recerca, la qual informa 
que s’ha creat la Comunitat de Recerca i Coneixement liderada per l’Ajuntament de 
Barcelona sobre temes de recerca amb la participació de diverses universitats catalanes 
per potenciar Barcelona com a pol d’estudis d’innovació social.  
 
A continuació, la vicerectora repassa les diferents convocatòries de recerca obertes. En 
relació amb la convocatòria SGR, indica que es preveu que es resolgui entre el mesos 
de novembre i desembre. Quant a les convocatòries del personal investigador novell FI, 
explica que, tot i que inicialment estaven previstes per al mes d’octubre, encara no han 
sortit. Explica els principals canvis en les bases de la convocatòria (Annex núm. 1): 
s’elimina el requisit de formar part d’un grup de recerca reconegut per la Generalitat de 
Catalunya (SGR), motiu pel qual s’hauran de modificar els criteris de priorització. També 
afegeix que es passa de costos reals a costos simplificats, la qual cosa determina un 
nou sistema de justificació. Assenyala en aquesta línia que les indemnitzacions per 
finalització de contracte no seran considerades despeses subvencionables, i que 
s’elimina la finalització de l’ajut en el moment de llegir la tesi. A més, transmet que es 
permetrà la continuació de la contractació dins del període d’orientació postdoctoral. 
També explica que s’hi incorporen aspectes relacionats amb l’accés obert als resultats 
científics. En aquest sentit, assenyala que, a conseqüència d’algun d’aquests canvis, 
l’Àrea de la Gestió a la Recerca treballa en els criteris d’avaluació de les sol·licituds de 
participació. 
 
En relació amb les convocatòries nacionals, informa que s’han publicat 22 ajuts de la 
segona convocatòria Margarita Salas. Transmet que hi segueix havent renúncies a les 
adjudicacions, la qual cosa comporta haver de retornar part dels ajuts obtinguts del 
Ministeri.  
 
Quant a la convocatòria de Transició Ecològica, explica que la UAB ha resultat 
beneficiària de 14 ajuts i 5 sol·licituds van ser denegades, un resultat semblant al d’altres 
universitats públiques catalanes (74% d’èxit). No obstant això, destaca una gran 
diferència amb universitats de Madrid, no tant pel que fa al percentatge d’èxit, sinó al 
nombre de sol·licituds presentades. En aquest sentit, reflexiona que en properes 
convocatòries la UAB ha d’intentar demanar més ajuts d’aquest tipus, ja que aquestes 
convocatòries aporten molts recursos.  
 
En relació amb les convocatòries europees, exposa que la UAB ha obtingut 1 beca 
Sinergy Grant amb dos dels IPs de la UAB (ICTA) i 1 Starting Grant (BAVE). També 
comenta que ha sortit la convocatòria dels ajuts consolidació investigadora per a 
l’estabilització dels investigadors amb l’I3 o el R3 (valorats en 200.000 €) amb fons 
europeus. També destaca l’obligatorietat i el cost de l’estabilització dels investigadors. 
En aquest sentit, recorda que pels investigadors contractats no fixes (R&C) no hi ha cap 
inconvenient perquè formulin la seva sol·licitud, però s’ha d’analitzar els casos d’aquells 
investigadors sense acord de consolidació que es vulguin presentar a la nova 
convocatòria. 
Per acabar, la vicerectora informa sobre els ajuts Investigo. En aquest sentit, explica 
que ja han estat resolts i que s’han denegat els ajuts a la UAB, ja que el crèdit 
pressupostari va quedar exhaurit aquest resultat ha estat el mateix per la resta 
d’universitats catalanes que ho van demanar 
 
La presidenta obre un torn de paraules, en què els membres de la Comissió debaten 
sobre la correcció o no de la fórmula emprada per valorar les sol·licituds de participació 
dels candidats de la convocatòria del personal investigador novell FI. Així mateix, es 
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demana que es valori com se sufragarà el cost de les finalitzacions contractuals als 
investigadors predoctorals i postdoctorals per tal d’evitar que s’hagi d’assumir amb els 
recursos generats per tots els investigadors. Pel que fa a la consolidació investigadora, 
es valora que hi ha pocs investigadors amb I3 i que convindria que la convocatòria 
s’obrís a altres perfils investigadors. La vicerectora comenta que hi ha altres perfils com  
els María Zambrano o Marie Curie que poden tenir I3. També s’exposa que els 
investigadors entren als departaments per fer-hi docència, però que el talent es dona a 
través de la recerca a instituts.  En aquest sentit, la vicerectora comenta que  s’intenta 
augmentar el nombre de contractes d’investigació i s’especifica que hi ha 4 places 
anuals per a investigadors amb un ERC i es treballa per augmentar 2 places més per a 
convocatòries Ramón y Cajal o de consolidació investigadora. D’altra banda, s’exposa 
que per millorar els resultats dels indicadors de recerca se n’ha de millorar l’estructura 
de suport. Es comenta que la infraestructura de suport a les convocatòries de programes 
europeus es vol traslladar a les convocatòries nacionals. En aquest sentit, s’indica que 
a vegades no es poden comparar les estructures de suport de l’activitat investigadora 
de les universitats grans respecte de les petites, ja que la ràtio investigador/persona de 
suport és menor en les petites, la qual cosa facilita la tasca de suport. Així mateix, es 
valora la possibilitat de fer alguna gestió amb la llista de substituts per evitar perdre 
l’import dels ajuts Margarita Salas de persones que han renunciat a l’ajut. Es comenta 
la impossibilitat de fer-ho en aquest moment processal. També es pregunta sobre la 
correcció dels criteris d’avaluació de la convocatòria, ja que hi ha hagut persones amb 
bons currículums que no n’han resultat beneficiàries. S’explica que els acords van ser 
consensuats entre els diferents comitès d’avaluació. Per acabar, es parla de la gestió 
dels ajuts de col·laboració publicoprivada, ja que en l’actualitat no hi ha l’obligació de 
signar convenis amb les entitats amb les quals es fa l’agrupació per executar els 
projectes, tot i que es considera convenient signar-lo per regular aspectes com la 
propietat intel·lectual i la mancomunitat de les responsabilitats de gestió econòmica, no 
així la responsabilitat en cas d’incompliment científic, en què la responsabilitat és 
solidària davant l’Administració.  
  
 
3. Informe sobre la resolució provisional de la segona convocatòria de requalificació 
 
Aquest punt ha estat objecte d’exposició amb l’informe de la vicerectora de Recerca i de 
Valoració i en el debat que s’ha produït a conseqüència de l’informe esmentat. 
 
 
4. Aprovació, si escau, de la creació de la nova empresa derivada de la UAB, TECTUM 
GARDEN 
 
La presidenta informa sobre la sol·licitud presentada per Xavier Gabarrell Durany, 
relativa a la participació de la UAB, a través d’UABFIRMS, SLU, en el capital social de 
l’empresa TECTUM GARDEN, SL, dedicada a activitats relatives a l’agricultura urbana, 
i indica que s’han vist l’informe de l’Oficina de Valorització i Patents sobre l’objecte que 
cal transferir i la seva protecció, així com l’adequació per ser transferit a TECTUM 
GARDEN, SL, i l’acta del comitè ad hoc de 18 d’octubre de 2022 (Annexos núm. 2 i 3, 
respectivament –Documents confidencials).  
 
Compareix el promotor del projecte, que informa de la recerca que va donar peu a la 
creació de l’empresa i de l’enfocament que inicialment s’hi va donar. En aquest sentit, 
explica que es vol millorar la sostenibilitat a les ciutats a través de l’agricultura urbana i 
que es volen implantar infraestructures verdes per a la producció d’aliments integrades 
a les àrees urbanes. Fa una breu valoració econòmica de la projecció econòmica i de 
l’activitat prevista. Informa de la composició de l’equip emprenedor, que està format per 
Xavier Gabarrell, Verònica Arcas, Martí Rufí, Lauar Talens, Susana Toboso, Gara 



5 
 

Villalba, Ramiro González, Piezo Tonini, Joan Muñoz, Joan Rieravall, Anna Pallich, 
Rafael Osorio, Rosa Farré, Carles Gassol i Pere Muñoz, i afegeix que es va decidir per 
un model de participació àmplia amb un capital de 32.550 €.  
 
Un cop que el promotor finalitza la intervenció, abandona la reunió, i la presidenta dona 
la paraula a Xavier Vallvé, que explica els detalls del contracte de transferència. El 
senyor Vallvé exposa que la tecnologia que s’ha de transferir en aquest cas és un saber 
fer per al qual aporten en royalties un 2 % de les vendes durant 10 anys. Sempre hi 
haurà una aportació mínima de 3.000 euros, si el percentatge en vendes és inferior i 
puntualitza que, si en els primers 2 anys d’activitat l’empresa presenta pèrdues, aquest 
percentatge es pot abonar l’any següent. La UAB té la intenció de participar amb el 10% 
de les participacions totals.  
 
A continuació, s’obre un torn de paraules, en què es pregunta quins són els criteris per 
a l’aprovació de la participació en aquest tipus d’empreses i s’explica la diferència entre 
les empreses derivades (empreses d’investigadors que exploten recerca de la UAB 
sense que la UAB en formi part) i les empreses de base tecnològica (o del coneixement), 
en què els investigadors exploten resultats de recerca de la UAB i en què la UAB forma 
part del capital social en un 10 %, normalment, sense entrar en l’òrgan d’administració i 
seguint el procediment previst en la Normativa de recerca de la UAB. La participació de 
la UAB en algunes empreses permet aixecar incompatibilitats dels investigadors de la 
UAB que volen participar en aquestes empreses.  
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent:  
 
Primer.- Emetre proposta favorable per aprovar la participació de la Universitat 
Autònoma de Barcelona en el capital social de l’empresa “TECTUM GARDEN, 
S.L”, a través de la subscripció de participacions socials equivalents al 10% del 
capital social de l’empresa, per part de l’entitat instrumental creada amb aquesta 
finalitat (UABFIRMS, S.L.U.), adquirint-les a valor nominal, amb un 
desemborsament màxim de 4.000 €, en els termes  establerts a l’informe preliminar 
sobre la proposta emesa pel comitè ad-hoc, reconeixent-ne a “TECTUM GARDEN, 
S.L” la condició d’empresa de base tecnològica de la Universitat Autònoma de 
Barcelona. 
 
Segon.- Comunicar l’anterior acord al Consell Social i elevar les actuacions a 
aquest òrgan perquè pugui emetre, si escau, l’informe escaient.   
 
Tercer.- Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria de 
la UAB l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Quart.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
5. Aprovació, si escau, de la supressió d’estructures de recerca (CER) 
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora de Recerca, la qual informa que, 
mitjançant els acords 45/2022 i 46/2022, de 21 de juliol, la Comissió de Recerca, 
Transferència i Innovació va avaluar desfavorablement els CER International Center for 
Animal Law and Policy (ICALP) i Centre d’Estudis de Drets Humans (CEDH), i en va 
iniciar els tràmits per suprimir-los. La vicerectora afegeix que es va donar un termini 
d’al·legacions en el qual els CER esmentats no van presentar cap al·legació. Atesos els 
informes desfavorables i l’absència d’al·legacions, la vicerectora de Recerca proposa la 
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supressió dels CER següents per no haver acreditat en cinc anys complir els 
requeriments normatius per mantenir la seva existència. 
  
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent:  
 
PRIMER.- Informar favorablement la supressió dels següents CERs: 
 

- International Center for Animal Law and Policy (ICALP). 
- Centre d’Estudis de Drets Humans. 

 
SEGON.- Elevar els presents acords al Consell de Govern perquè exerceixi les 
seves funcions. 
 
TERCER.- Encarregar la vicerectora de Recerca l'execució i el seguiment 
d’aquests acords.  
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
6. Informe favorablement, si escau, d’adscripcions i desadscripcions d’investigadors a 
instituts i/o centres de recerca 
 
La presidenta informa sobre la voluntat de modificar les adscripcions d’alguns 
investigadors, d’acord amb la llista que s’adjunta com a Annex núm. 4.   
  
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent:  
 
PRIMER.- Informar favorablement les modificacions d’adscripció de la recerca de 
personal investigador de la UAB en els CERS/Instituts recollits en l’Annex núm. 3. 
 
SEGON.- Elevar aquests acords a la vicerectora de recerca perquè exerceixi les 
seves funcions. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
 
7. Presentació del PRUAB 
 
La presidenta dona la paraula a Carlos Valero, gerent del Parc de Recerca UAB, que 
s’incorpora a la reunió per explicar l’activitat del Parc (Annex núm. 5).  
 
El gerent explica que la missió del Parc és facilitar i promoure la transferència de 
coneixement generat pels grups de recerca de l’esfera UAB, així com les seves 
capacitats en R+D+i per tal d’atendre les necessitats d’innovació de l’entorn econòmic i 
social. Afegeix que té el compromís d’impulsar la competitivitat del teixit econòmic català 
i millorar l’entorn social fomentant la innovació i la transferència de coneixement. En 
matèria de territori, explica que el Parc afronta els reptes de l’entorn a través del 
Hub b30. En aquest sentit, exposa que el Parc ha treballat per promoure la innovació 
del territori de la B30 mitjançant la col·laboració entre agents econòmics, 
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administracions públiques i generadors de coneixement i R+D. També explica que amb 
els Brunchs d’Innovació es fan trobades que donen a conèixer les tecnologies més 
disruptives i l’impacte que tenen sobre el teixit empresarial i social. Afegeix que aquestes 
trobades estan dedicades a línies d’innovació en camps específics que permeten 
conèixer de primera mà les tendències que es configuren en aquell terreny, així com els 
experts que les protagonitzen. En matèria d’innovació i col·laboracions empresarials, el 
gerent explica que el Parc continua donant suport al personal investigador de la UAB 
per ajudar a transferir el coneixement formalitzant convenis i doctorats industrials, amb 
la participació a l’Open Innovation Forum i, en representació de la UAB, a diferents 
plataformes tecnològiques nacionals i europees i a 12 clústers catalans. També exposa 
que el Parc ha participat enguany en diferents projectes d’innovació finançats per 
convocatòries europees de l’Horizon 2020 i altres programes. En matèria 
d’emprenedoria, assenyala que el Parc genera un ecosistema innovador i emprenedor 
dinamitzant diferents sessions per detectar reptes concrets i buscar-ne possibles 
solucions, a través de metodologies de pensament de dissenyador i cocreació. En 
matèria de comunicació i divulgació de la innovació, el gerent exposa que el Parc treballa 
per donar visibilitat als resultats de recerca del campus de la UAB, a través de diferents 
canals de comunicació digitals: pàgina web, xarxes socials i butlletí. En matèria de gestió 
d’espais, explica que el 2021 l’edifici Eureka, seu del Parc, ha acollit noves empreses i 
ha aconseguit una ocupació total del 100 % a data 31 de desembre de 2021. En matèria 
de gestió econòmica, el gerent comunica que el Parc s’ha finançat a través de quatre 
vies: la prestació de serveis (arrendaments i gestió d’espais, foment de l’emprenedoria, 
signatura de convenis amb empreses i serveis de gestió i finançament de projectes), 
que suposa el 72 % del total dels ingressos; subvencions; projectes de convocatòries 
competitives (les subvencions i els projectes suposen el 12 % del total d’ingressos), i 
aportacions dels patrons i patrocinis d’empreses (el 16 % del total dels ingressos). Pel 
que fa a les despeses, el gerent concreta que el 54 % han anat destinades a la generació 
de l’activitat del Parc i el 41%, a personal. També indica que la resta de les despeses 
engloben suport, logística i infraestructura. 
 
La presidenta destaca que el Parc és el vehicle per interactuar amb les empreses i que 
el Parc i l’Àrea de Gestió a la Recerca es coordinen per donar suport als investigadors. 
En aquest sentit, explica que el programa Retos Colaboración dona suport als 
investigadors que s’hi presenten, així com a tots els programes nacionals i internacionals 
en els que estan involucrats investigadors i empreses.. Així mateix, recorda que el Parc 
també s’estructura per connectar la Universitat amb entitats de l’Esfera UAB i amb el 
territori. En definitiva, la presidenta resumeix que s’intenta trobar solucions tant per als 
investigadors com per a les empreses.  
 
S’obre un torn de paraules, en què es debat sobre la gestió d’espais per ubicar-hi 
empreses externes i es plantegen la limitació dels espais gestionats al campus (Eureka, 
MRA i MRB) i la necessitat de trobar espais disponibles a l’altra banda de l’autopista.  
 
Es parla que les trobades amb empreses fa temps que es duen a terme. En relació amb 
el Pla de comunicació, també es transmet que hi ha una bona sinèrgia amb l’Àrea de 
Comunicació de la UAB per difondre l’activitat del Parc. Així mateix, s’exposa la voluntat 
d’implantar un CRM per a la Universitat, el Parc i la FUAB. Es parla de l’EGRETA com 
a element per donar visibilitat a l’activitat científica tant a les empreses com als mitjans 
de comunicació. Es diu que hi ha una base de dades especialitzada per quan un mitjà 
de comunicació demana la participació d’algun investigador sobre algun tema, la qual 
es complementa amb la informació de l’EGRETA. Es planteja la necessitats d’establir 
indicadors per valorar la gestió del Parc, i que el Parc és un mitjà propi de la Universitat 
i, com a tal, l’activitat que du a terme està molt vinculada a les necessitats de la 
Universitat. Hi ha algun membre que qüestiona la bona connexió del Parc amb la 
Universitat (comunicació, formació, grups Tecnio, agilitat en gestió) i troba en falta una 



8 
 

bona definició del rol del Parc, ja que queda allunyat dels investigadors. Un altre membre 
considera que les experiències amb el Parc són bones, tot i que reconeix que falta que 
l’activitat que es fa sigui coneguda pels investigadors.  

   
 
8. Informe favorable, si escau, de sol·licituds de reconeixement d’activitats de recerca 
 
Es retira el punt de l’ordre del dia.  
  
  
9. Assumptes de tràmit 
  
La presidenta dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa sobre 
l’autorització a favor d’Albert Esteve Palós, del Departament de Sociologia, perquè 
desenvolupi les funcions de direcció del Consorci Centre d’Estudis Demogràfics.   La 
vicerectora informa que l’11 d’octubre de 2022 el senyor Esteve va sol·licitar 
l’autorització per desenvolupar les funcions de direcció del Consorci Centre d’Estudis 
Demogràfics, càrrec que ocupa des de l’1 de gener de 2015 i que li fou renovat en la 
reunió del Consell de Govern del CED el 29 de novembre de 2019 per cinc anys més.   
  
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent:  
 
PRIMER.- Autoritzar el Albert Esteve Palós, del Departament de Sociologia perquè 
desenvolupi les tasques de direcció  al Consorci Centre d’Estudis Demogràfics.    
 
SEGON.- Encarregar la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les seves 
funcions. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
10. Torn obert de paraules 
 
Vists els canvis en la composició de la Comissió, la presidenta demana voluntaris per 
configurar la comissió ad hoc a la qual s’assignen diferents funcions en el marc de les 
competències d’aquesta Comissió. Finalment, la Comissió decideix que els membres de 
la comissió siguin Rosa María Sebastián Pérez, Paloma González Marcén, Carme Font 
Paz, Nerea Roher Armentia i David Sanchez Solves. 
 
Es valora la manera en què EGRETA organitza les dades de recerca en relació amb la 
producció científica en grups interuniversitaris i dels investigadors. S’explica que 
EGRETA organitza la informació prenent com a referent la/l’investigador/a d’acord amb 
el que figura a Hominis. Per això, el portal de recerca de la UAB només pot organitzar 
les dades del personal investigador de la UAB i mai de l’extern, per la qual cosa presenta 
diferències amb la informació difosa pel Portal de la Recerca de Catalunya.  
 
Juan Antonio Baeza exposa que la fórmula que es fa servir per estandarditzar la nota 
en l’avaluació de les candidatures de la convocatòria del personal investigador novell FI 
no compleix la seva finalitat.  
  
Jordi Carrabina demana trobar algun sistema alternatiu que permeti la flexibilització de 
la gestió en la contractació dels viatges. El vicerector hi respon que és difícil per 
l’aplicació de la legislació de contractes del sector públic i perquè la Universitat s’ha 
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adherit a la licitació promoguda pel CSUC, amb la qual cosa no ha determinat els 
processos de contractació ni ha seleccionat els proveïdors.  
 
 
A les 12.41 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta 
acta. 
 
 
El secretari 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 
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